
Dz-07.0021.1.2024 

Protokół nr 1/2024 

z I sesji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 

odbytej 3 stycznia 2024 r. przy ul. Prusa 18 w Krakowie 

 

Prowadzenie sesji rozpoczął, na mocy upoważnienia od Przewodniczącego Rady Miasta 

Krakowa, Pan Andrzej Hawranek - Radny Miasta Krakowa wybrany w okręgu wyborczym 

obejmującym obszar Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Ad 1. 

O godzinie 18.00, po przywitaniu członków Rady Dzielnicy i przybyłych gości oraz po 

stwierdzeniu obecności Radnych w liczbie zapewniającej kworum, Andrzej Hawranek 

otworzył I sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec 9. kadencji. Lista obecności członków Rady 

Dzielnicy obecnych na sesji stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie Pani Teresa Kural – Przewodnicząca Dzielnicowej Komisji Wyborczej 

pogratulowała Radnym wyboru, po czym wręczyła im zaświadczenia o wyborze.  

Ad 2. 

Zgodnie z obowiązującymi zapisami Statutu Dzielnicy VII Zwierzyniec, przed 

przystąpieniem do wykonywania mandatu wszyscy członkowie Rady Dzielnicy, po 

odczytaniu roty ślubowania przez prowadzącego obrady, złożyli ślubowanie.  

Ad 3. 

Przewodniczący obradom Andrzej Hawranek przeszedł do ustalania porządku obrad, 

przypominając, że projekt porządku obrad został doręczony radnym wraz z zawiadomieniem 

o sesji i obejmuje następujące punkty: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Ślubowanie członków Rady Dzielnicy. 

3. Przedstawienie projektu porządku obrad. 

4. Wybór przewodniczącego Zarządu Dzielnicy. 

5. Oświadczenia i komunikaty. 

Prowadzący obrady poinformował, że stosownie do postanowień § 29 ust. 1 Statutu 

w sprawie nagłej, wymagającej natychmiastowych rozstrzygnięć Rada może, przy ustalaniu 

porządku obrad, na pisemny wniosek 1/2 statutowego składu Rady, odstąpić od wymogu 

określonego w § 27 ust. 3 i ust. 5 Statutu, tj. obowiązku przedłożenia projektu uchwały 

Przewodniczącemu w terminie co najmniej 8 dni przed sesją oraz zamieszczenia na stronie 

internetowej Dzielnicy oraz na tablicy ogłoszeń Dzielnicy, jak również, że projekty uchwał 

odpowiadające wymogom określonym w  § 27 ust. 1 i 2 Statutu, zgłaszane w trybie 

określonym w ust. 1, nie wymagają opinii komisji i Zarządu. Stwierdził również, że 

projektodawcą uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII jest 

Radny Miasta Krakowa wybrany w okręgu wyborczym obejmującym obszar Dzielnicy lub 

grupa co najmniej trzech członków Rady.  

Następnie prowadzący obrady Andrzej Hawranek poinformował, że wpłynął do niego 

wniosek o wprowadzenie do porządku obrad sesji - z odstąpieniem od wymogu określonego 

w § 27 ust. 3 i 5 Statutu Dzielnicy VII Zwierzyniec - projektu uchwały, autorstwa 

trzech Radnych, w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec 

(druk nr 1), podpisany przez 11 członków Rady, co stanowi wymagane 1/2 statutowego 



składu Rady. Projekt uchwały proponuje wybór Pana Witolda Górnego na Przewodniczącego 

Zarządu Dzielnicy VII. 

Przed przystąpieniem do głosowania prowadzący obrady poinformował, że nie wprowadzenie 

przedmiotowego projektu uchwały do porządku obrad będzie skutkowało koniecznością 

zamknięcia sesji i zwołania kolejnej sesji przez Przewodniczącego Rady Miasta. 

Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad zgłoszonego projektu uchwały w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec został przyjęty jednomyślnie 

– 21 głosami za. 

Przewodniczący obradom stwierdził, że zgodnie z § 18 ust. 6 Statutu Dzielnicy VII 

Zwierzyniec projekt porządku obrad wraz z wprowadzoną zmianą stanowi porządek obrad 

dzisiejszej sesji, po czym przystąpiono do procedury wyboru Przewodniczącego Zarządu 

Dzielnicy, który w myśl § 51 ust. 3 Statutu pełni funkcję Przewodniczącego Rady. 

Ad 4. 

Prowadzący obrady Andrzej Hawranek poinformował, że zgłoszenie kandydata na 

przewodniczącego (innego niż w projekcie uchwały według druku nr 1) może nastąpić 

w formie złożenia pisemnej poprawki do projektu i określił termin składania poprawek do 

chwili powołania Komisji Skrutacyjnej. Poinformował również, że głosowanie będzie 

odbywać się na kartach do głosowania, na których wymienione zostaną imiona i nazwiska 

wszystkich kandydatów na funkcję Przewodniczącego Zarządu, a głosowanie przeprowadzi 

Komisja Skrutacyjna powołana przez Radę spośród Radnych. Zaznaczył, że zgodnie 

z wymogiem § 51 ust. 8 Statutu Dzielnicy Rada wybiera przewodniczącego Zarządu 

bezwzględną większością głosów składu Rady, w głosowaniu tajnym. 

Przed przystąpieniem do wyboru Komisji Skrutacyjnej przewodniczący zaproponował 

przyjęcie, w trybie § 25 ust. 5 Statutu Dzielnicy, rozstrzygnięcia proceduralnego dotyczącego 

procedury głosowania, z następnie przedstawił propozycję procedury wyboru 

Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy i zaproponował jej przyjęcie. Przedstawiona procedura 

została przyjęta jednomyślnie – 21 głosami za, co oznacza przyjęcie postanowienia w tej 

kwestii. 

Do Komisji Skrutacyjnej zgłoszono następujące kandydatury: Pan Szczęsny Filipiak zgłosił 

kandydaturę Pana Łukasza Filipiaka, Pan Łukasz Filipiak zgłosił kandydaturę Pana 

Krzysztofa Kwarciaka, Pan Szczęsny Filipiak zgłosił kandydaturę Pani Magdaleny Mardyły. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na pracę w Komisji. Skład Komisji Skrutacyjnej został 

poddany pod głosowanie en bloc i przyjęto go jednomyślnie – 21 głosami za. Komisja 

Skrutacyjna wybrała Panią Magdalenę Mardyłę na swoją przewodniczącą. 

Prowadzący obrady wyjaśnił, że w sytuacji gdy Rada nie wybierze przewodniczącego 

Zarządu, sesja zostanie zamknięta, a kolejna sesja zostanie zwołana przez Przewodniczącego 

Rady Miasta Krakowa, jak również, że nie dokonanie przez Radę wyboru Zarządu w terminie 

3 miesięcy od dnia ogłoszenia wyników wyborów w Biuletynie Informacji Publicznej, 

skutkować będzie jej rozwiązaniem, stwierdzanym przez Radę Miasta Krakowa w drodze 

uchwały. 

Z chwilą powołania Komisji Skrutacyjnej upłynął termin zgłaszania poprawek do projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu. Wobec braku poprawek do projektu 

uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec (druk 

nr 1), prowadzący obrady poinformował, że jedynym zgłoszonym kandydatem jest Pan 

Witold Górny. 



Witold Górny wyraził zgodę na kandydowanie, po czym wygłosił expose, w którym 

podkreślił chęć kontynuacji zadań rozpoczętych przez Radę poprzedniej kadencji oraz 

pokrótce omówił priorytety w poszczególnych dziedzinach, które będą również przedmiotem 

prac komisji merytorycznych, po ich powołaniu. Po wystąpieniu kandydata głos zabrali Radni 

Paweł Kowalski i Krzysztof Kwarciak oraz Radna Agnieszka Frankowska, która poprosiła 

o przypomnienie, jakie komisje merytoryczne są planowane do powołania. 

W trakcie wygłaszania expose zostały przygotowane karty do głosowania, które zostały 

przekazane Komisji Skrutacyjnej celem opieczętowania pieczęcią Rady Dzielnicy. 

Po przypomnieniu procedury głosowania przez Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej Panią 

Magdalenę Mardyłę, odbyło się głosowanie. 

Prowadzący obrady ogłosił przerwę na liczenie głosów. 

Po przerwie Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Pani Magdalena Mardyła odczytała 

protokół głosowania, który stanowi załącznik do protokołu sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 21 członków Rady Dzielnicy VII, głosów ważnych oddano 21, 

głosów nieważnych nie oddano. Na kandydata Witolda Górnego oddano 20 głosów, przeciw 

1 głos, wstrzymujących się 0. W wyniku głosowania Pan Witold Górny uzyskał wymaganą 

większość, a zatem został wybrany na Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec. 

Prowadzący obrady Andrzej Hawranek stwierdził, że Rada Dzielnicy VII podjęła Uchwałę nr 

I/1/2024 z dnia 3 stycznia 2024 roku w sprawie wyboru Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy 

VII Zwierzyniec. Poinformował również, że zgodnie z § 51 ust. 3 Statutu Dzielnicy 

Przewodniczący Zarządu pełni odpowiednio funkcję Przewodniczącego Rady. 

Po złożeniu gratulacji Panu Witoldowi Górnemu Pan Andrzej Hawranek przekazał 

wybranemu Przewodniczącemu Zarządu Dzielnicy VII dalsze prowadzenie obrad.  

Ad 5. 

Witold Górny podziękował osobom, które zagłosowały za jego kandydaturą na 

Przewodniczącego Zarządu, po czym przystąpił do procedowania punktu: Oświadczenia 

i komunikaty. 

Przewodniczący poinformował, że wpłynął do niego wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej, 

podpisany przez wymaganą Statutem liczbę członków Rady. 

Przewodniczący zwołał II nadzwyczajną sesję Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec na 9 stycznia 

2024 r., o godzinie 18.30 w siedzibie Rady Dzielnicy. Przewodniczący poinformował 

również, że przedmiotem sesji będzie podjęcie uchwał w sprawie: 

 wyboru zastępcy Przewodniczącego Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 ustalenia liczby osób wchodzących w skład Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 wyboru członkini Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 wyboru członkini Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 wyboru członka Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Rewizyjnej Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Bezpieczeństwa i Kultury Fizycznej Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Edukacji Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Infrastruktury i Planowania Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Komunikacji Społecznej i Budżetu Obywatelskiego Rady Dzielnicy 

VII Zwierzyniec, 

 powołania Komisji Kultury i Dziedzictwa Lokalnego Rady Dzielnicy VII Zwierzyniec, 



 powołania Komisji Zieleni, Spraw Społecznych i Polityki Senioralnej Rady Dzielnicy VII 

Zwierzyniec, 

 upoważnienia Zarządu Dzielnicy VII Zwierzyniec do wyboru przedstawicieli Dzielnicy 

do wykonywania zadań, o których mowa w § 3 pkt 5 Statutu Dzielnicy. 

Przewodniczący poinformował, że materiały na sesje Rady są przesyłane radnym pocztą 

elektroniczną, stąd ważne jest przekazanie do sekretariatu adresów mailowych. 

Zwrócił się również do radnych o zastanowienie się do następnej sesji nad danymi 

kontaktowymi, które będą chcieli udostępnić do kontaktu z mieszkańcami oraz nad kwestią 

ustalenia dyżurów dla mieszkańców. Zaproponował również wykonanie w dniu dzisiejszym 

fotografii, które będą zamieszczone na stronie internetowej. 

Agnieszka Frankowska zaproponowała zastanowienie się nad ujednoliceniem adresów 

mailowych radnych. 

Witold Górny poinformował, że w ostatnim okresie wpłynęło do Rady kilka wniosków 

o wydanie opinii, które wyrażane są w formie uchwał Rady. Projekty uchwał w tych 

sprawach będą mogły być procedowane na sesji nadzwyczajnej, jednak warunkiem 

wprowadzenia ich do porządku obrad jest zgoda radnych podpisanych pod wnioskiem 

o zwołanie sesji nadzwyczajnej, stąd obecność sygnatariuszy tego wniosku na sesji byłaby 

pożądana. 

Julia Mach poinformowała, że w piątek 5 stycznia br. odbędzie się odbiór bieżącego 

utrzymania ogródków jordanowskich, do którego formalnie nie można było wydelegować 

radnego, jednak gdyby ktoś chciał w nim wziąć udział jako obserwator, to zaprasza. 

Krzysztof Kwarciak zapytał, czy odbył się odbiór ścieżki rowerowej wzdłuż ul. Księcia 

Józefa. Odpowiedzi udzielili Witold Górny, Szczęsny Filipiak i Jerzy Milej. 

Marcin Kapusta był zainteresowany kwestią odbioru remontu Mostu Dębnickiego, zwracając 

uwagę na złą jakość nawierzchni pasa pieszo-rowerowego. Głos  w tej sprawie zabrali: 

Witold Górny, Szczęsny Filipiak, Magdalena Mardyła. Marcin Kapusta został poproszony 

o pisemne sformułowanie uwag pod adresem realizatora remontu mostu, które będą mogły 

być przekazane do zarządcy drogi. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Witold Górny o godz.19.10, zamknął 

obrady I sesji Rady Dzielnicy VII. 

 

 

 

Radny Miasta Krakowa        Przewodniczący Rady i Zarządu  

                      Dzielnicy VII Zwierzyniec 

    Andrzej Hawranek  

                                      Witold Górny 
 

Protokołowała: 

Grażyna Rojek 


